

Media: Berita Harian

Date: 18 Aug 2022

“SPORT NUTRITION AWARENESS PROJECT” MEMANFAATKAN 400 PELAJAR DI SEKOLAH SUKAN MALAYSIA PAHANG

Ajinomoto (Malaysia) Berhad (AMB) meneruskan inisiatif “Sports Nutrition Awareness Project” di Sekolah Sukan Malaysia Pahang (SSMP) sebagai sebahagian daripada Ajinomoto Group Creating Shared Value (ASV) bagi menggalakkan kesihatan dan kesejahteraan atlet murid.

Projek tersebut baru dilancarkan dan telah dirasmikan oleh Tuan Cyril Christopher Singham, Timbalan Pengarah Sektor Pengurusan Sekolah dan Kemenjadian Murid, Bahagian Sukan, Kokurikulum dan Kesenian, Kementerian Pendidikan Malaysia, bersama Tomoharu Abe, Ketua Pegawai Eksekutif / Pengarah Urusan AMB.

“Saya amat berharap agar kepakaran dan pengalaman AMB dalam nutrisi sukan dapat mempertingkatkan ilmu pengetahuan atlet murid SSMP mengenai hidangan

yang seimbang, serta kesejahteraan mereka sepanjang perjalanan untuk mencapai KEMENANGAN!” – kata Tomoharu Abe.

Projek tersebut telah berjalan lancar dengan sokongan yang tidak berbelah bahagi daripada Kementerian Pendidikan Malaysia sejak memberi kebenaran kepada AMB untuk memulakan projek pertama di Sekolah Sukan Bukit Jalil pada 2019. Sepanjang program di SSMP, lebih kurang 400 atlet murid telah dididik mengenai pemakanan sukan menerusi ceramah kesihatan, hidangan Winning Meals Kachimeshi dan pameran maklumat oleh AMB.

AMB akan terus menyokong dan menyumbang kepada peningkatan semangat kesukanan Malaysia dalam mencapai KEMENANGAN dengan “Eat Well, Live Well”.

Hari ini, AMB mempunyai rangkaian produk di bawah jenama AJI-NO-MOTO®, Rasa Sifu™, SERI-AJI®,

AJI-SHIO®, TUMIX®, PAL SWEET®, AJI-NO-MOTO® PLUS, AJI-MIX™ dan aminoVITAL®.

AMB telah berkembang menjadi pengeluar manan dan perencah yang dinamik dan bertanggungjawab, yang dipercayai oleh rakyat Malaysia selama beberapa dekad. Pada masa hadapan, AMB menyasarkan untuk menjadi

“Syarikat Makanan Halal Global yang Mengutamakan Pelanggan” bagi menyumbang dalam menyelesaikan masalah makanan dan kesihatan orang ramai melalui kepakaran dan penyelesaian inovatif kami. Untuk maklumat lanjut tentang AMB, layari www.ajinomoto.com.my



SPORTS NUTRITION AWARENESS PROJECT
SEKOLAH SUKAN MALAYSIA PAHANG (SSMP)